
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
PAGINA 

1 van 3 
 
 
 
 

 

     

> RETOURADRES Postbus 1992, 6201 BZ  Maastricht 

 
 
D66 Maastricht 
 
t.a.v. Claudia Demas en Johan Pas 
 

   BEZOEKADRES  

Mosae Forum 10 
6211 DW  Maastricht 
 
POSTADRES 

Postbus 1992 
6201 BZ  Maastricht 
 
WWW.GEMEENTEMAASTRICHT.NL 

 

 

ONDERWERP  DATUM  BIJLAGEN  

Art. 47 vragen over ondersteuning Maastrichtse 

horeca 

 4 juni 2020 

Verz. 04-06-2020 

 --  

BEHANDELD DOOR  DOORKIESNUMMER  ONZE REFERENTIE  

JM (Hanneke) van den Bergh  043 - 3504592  2020.12879  

E-MAILADRES  FAXNUMMER  UW REFERENTIE  

Hanneke.van.den.Bergh@maastricht.nl  043 - 350 4448  
 

 

  
  

Geachte mevrouw Demas en meneer Pas, 
 
Op 8 mei jl. stelde u artikel 47 vragen over de maatregelen ter ondersteuning van de Maastrichtse 
horeca. Het was pas op 19 mei 's avonds (persconferentie minister-president Rutte) dat definitief 
duidelijk werd dat de horeca per 1 juni haar deuren (met beperkingen) weer kan openen. Uiteraard 
waren er al zaken in voorbereiding maar eerst toen kon de aanpak/de te hanteren regels worden 
vervolmaakt. In de raadsinformatiebrief van 21 mei 2020 bent u geïnformeerd over de opstart van de 
horeca en de terrasuitbreidingen. Een groot deel van uw vragen zijn daarmee beantwoord. Op 
dinsdag 26 mei j.l. heeft er een vragenuurtje plaatsgevonden waarin de mogelijkheid is geboden aan 
de raad om eventuele vragen over de terrasaanpak te bespreken. Daarnaast is in de 
raadsbijeenkomst van zaterdag 30 mei 2020 is de opstart van de horeca en retail in brede zin met u 
besproken. 
 
Een aantal vragen uit uw brief van 8 mei 2020 zijn nog niet beantwoord. We hebben ervoor gekozen 
om eerst de horecaondernemers te helpen met de opstart en de mogelijkheden van 
terrasuitbreidingen en daarna u te beantwoorden. Vandaar dat de beantwoording van uw vragen wat 
langer op zich heeft laten wachten. 
 
 

1. Is het mogelijk om tijdelijk extra terrasruimte te creëren nu met de huidige situatie, 
zodat er daadwerkelijk op anderhalve meter van elkaar gezeten kan worden en er 
ruimte ontstaat voor gangpaden? 

 
Voor het antwoord verwijs ik naar de raadsinformatiebrief van 21 mei 2020.  
 

2. Is het mogelijk om buitenbars tijdelijk toe te staan waar mensen zelf hun drankjes en 
eten kunnen halen zodat er minder hoeft te worden bediend? 

 
Antwoord:  
In het plan van de opstart van horeca en de terrasuitbreiding zoals in de raadsinformatiebrief van 21 
mei 2020 is toegelicht worden mogelijkheden geschetst voor tijdelijke terrasuitbreidingen. Door 
horecaondernemers zijn vele creatieve ideeën geponeerd over hoe zij terras willen exploiteren 
binnen de regels zoals landelijk zijn afgesproken in o.a. het protocol van Koninklijke Horeca 
Nederland. Van de in totaal ongeveer 180 verzoeken en initiatieven zijn weinig tot geen verzoeken 
binnengekomen om een buitenbar te plaatsen. 
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3. Wanneer er meer ruimtegebruik kan worden toegestaan, kan dat dan zonder dat er 

daarvoor extra kosten in rekening worden gebracht? 
 
Antwoord: 
 
In deze periode van Coronamaatregelen wordt ernaar gestreefd om horecabedrijven voor de 
uitbreiding van terrassen niet extra te belasten. In overleg met andere gemeenten en met de 
belastingsamenwerking BsGW wordt gewerkt aan een regeling die enerzijds hieraan tegemoet 
probeert te komen en anderzijds recht doet aan de verschillende situaties van de diverse 
horecabedrijven, zoals bedrijven die hun terras niet kunnen uitbreiden. Wellicht ontstaan er in deze 
tijdelijkheid nog andere situaties die we op voorhand niet voorzien. Het is om deze reden dat we 
deze regeling zoveel mogelijk achteraf willen vaststellen, zodat de verschillende situaties in beeld 
zijn en daarin kunnen voorzien op een goede manier. Tot die meer stabiele situatie m.b.t. de 
Coronamaatregelen ontstaat, streven we ernaar om het uitstel van betaling van terrasprecario te 
verlengen. Mogelijk tot aan het einde van het jaar. Maar zoals gezegd zijn wordt hierover overlegd 
met andere gemeenten en BsGW. Zodra hier meer duidelijkheid over komt, wordt u zo spoedig 
geïnformeerd. 
 
 

4. Is het mogelijk om blurring (mengvormen) tijdelijk toe te staan? Versoepeling binnen 
horecacategorieën (al dan niet tijdelijk) zou een oplossing kunnen zijn om extra omzet 
te genereren, net zoals nu gebeurt rondom afhalen en bezorgen. 

 
Antwoord:  
Blurring hebben wij niet toegestaan. Blurring houdt in dat winkels meer op horeca gaan lijken en 
horeca meer op winkels, kortom er is sprake van vermenging van de activiteiten. Het toestaan van 
dergelijke mengvormen zorgt enerzijds voor eventuele extra omzet bij degene die blurring toepast; 
dus voor de winkel die meer op horeca lijkt of horeca die zich meer als winkel gaat gedragen. 
Anderzijds zorgt blurring voor oneerlijke concurrentie. Aan de uitoefening van een horecazaak zijn 
meer en andere wettelijke eisen verbonden dan aan de exploitatie van een winkel. Om te voorkomen 
dat oneerlijke concurrentie ontstaat voor horecazaken, die het in deze tijd bijzonder moeilijk hebben, 
is gekozen om blurring niet toe te staan. 
 

5. Hoe wordt er omgegaan met de sanitaire voorzieningen, vooral als je kijkt naar de 
kleine horecazaken waar de 1.5 meter in moeilijkheid zou kunnen komen? Gaat de 
gemeente hierin een rol nemen, en zo ja hoe? 

 
Antwoord:  
Door horecazaken zijn verschillende creatieve ideeën gebruikt om de vereiste 1,5 meter afstand ook 
voor sanitaire voorzieningen te hanteren, waardoor er geen rij ontstaat bij het toilet en de 1,5 meter 
wordt gewaarborgd. Met name voor winkelend publiek is er op het Vrijthof een openbaar toilet 
geplaatst, die open is gedurende de openingstijden van de winkels en één uur daarvoor en één uur 
daarna.  
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Ik hoop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
 
 
Hoogachtend, 

  
J.M. Penn-te Strake, 
Burgemeester. 


